
اخباری: امیدوارم دعوت به تیم ملی با اعمال نفوذ نباشد
محمدرضــا اخبــاری کــه در بــازی این تیم برابر پیــکان با مهار یــک پنالتی و 
چند سیو فوق العاده، یک تنه مانع شکست تیمش شد، شنبه شب گفت و گویی 
تصویــری با برنامــه »فوتبال برتــر« انجــام داد. دروازه بــان تراکتور در بخشــی از 
صحبت هایــش درباره رقابت زیادی که بیــن دروازه بان های فوتبال 
ایــران برای پوشــیدن پیراهن تیــم ملی وجــود دارد، به نکاتی 
اشــاره کــرد که قابل تأمل بــود. اخباری گفــت: »واقعیت این 
اســت که درحال حاضر فوتبال ایران، گلرهای بســیار خوبی 
دارد. گرچه امیدوارم دعوت دروازه بان ها به تیم ملی، 
عادلانــه و پاک باشــد و گلری با اعمــال نفوذ دعوت 
نشــود!« اخباری در حالی بــه اردوی اخیر تیم ملی 
دعوت شــد که علیرضا بیرانوند، امیــر عابدزاده و 
پیــام نیازمند به عنوان دروازه بــان در اردو حضور 
داشــتند و پــس از مثبــت شــدن تســت بیرانوند، 

اخباری جانشین او شد.

داوران تحت تأثیر نیمکت ها قرار نگیرند و شجاعانه قضاوت کنند

گل محمدی: از ۲۰ بازیکن مدنظر من حتی یک نفر 
هم جذب نشد

 ســرمربی پرســپولیس در نشســت خبری پیش از دیدار تیمش مقابل مس 
گفت: »بازی خیلی مهم و حساسی در پیش داریم. با توجه به وضعیت جدول 
و امتیازهایــی که نســبت به تیم صدر جدول عقب افتادیــم، باید جبران کنیم و 

می دانیــم که شــرایط طوری اســت که 
بــرای قهرمانــی، باید درصد زیــادی از 
بازی های آینده را با پیروزی پشــت سر 
بگذاریــم.« یحیی گل محمــدی راجع 
به بازیکن خارجی مدنظر پرسپولیس 
و اینکه آمــار او امیدوارکننده نیســت و 
آیا می تواند به سرخپوشان کمک کند، 
چنین نظــر داد: »آمار او بــد نبوده، اما 
بازیکــن جوانی اســت که بــه تیم ملی 
هم دعوت شده است و می تواند به ما 

کمک کند. با این حال از فصل گذشــته تا این فصل، من 20 بازیکن را در لیســتم 
داشــتم کــه حتی یک نفــر از آنها هم جذب نشــد.« او در مورد برگزاری نشســت 
خصوصی ســازی و اینکه چقدر امیدوار است این اتفاق رخ دهد، گفت: »این کار 
باید خیلی زودتر اتفاق می افتاد و کار به اینجا نمی رسید که استقلال و پرسپولیس 
از آســیا حذف شــوند و یک آبروریزی بزرگ در فوتبال ایران رقم بخورد. اگر این 
اتفاق چند ســال پیش می افتاد این مشــکلات وجود نداشت که نتوانیم در آسیا 
شــرکت کنیم. به نظرم در مجموع این کار به نفع باشگاه هاســت و فکر می کنم 

بخش زیادی از مشکلات مالی باشگاه ها را می تواند برطرف کند.«
سرمربی پرسپولیس به صحبت علی پروین مبنی بر اینکه گل محمدی خیلی 
ناله می کند، چنین واکنشی داشت: اجازه بدهید من دقیق این مطلب را بخوانم. 
زیاد اطلاعی در مورد صحبت های علی آقا ندارم ولی می دانم او همیشه دلسوز 
باشگاه بوده و هست. پروین یکی از اسطوره های باشگاه پرسپولیس است و همه 
ما نســبت به صحبت هــای او توجه خاصی داریم ولی بایــد بخوانم و ببینم چه 
چیزی گفته شــده اســت.« ســرمربی تیم پرســپولیس در واکنش به این موضوع 
که در بازی های گذشــته پنالتی های زیادی برای مس رفسنجان گرفته شده و آیا 
در ایــن بــاره تذکری به بازیکنان تیمــش داده، یادآور شــد: »به هر حال بازیکنان 
تکنیکــی یکی از عوامل کســب پنالتی هســتند ولــی از داوران می خواهــم در این 
هفته های آخر با شجاعت بیشــتری سوت بزنند و تمرکز بیشتری داشته باشند. 
متأسفانه به دلیل نبود تماشاگر، تیم ها یاد گرفتند با نفرات زیاد روی نیمکت و 
ســکوها شــلوغ کاری کنند و از داوران پوئن بگیرند. برخی داوران هم تحت تأثیر 
قرار می گیرند ولی می خواهم با شــجاعت و دوندگی بیشتر کیفیت داوری ایران 
را نشــان دهند.« گل محمــدی در پایان درباره شــانس قهرمانی تیمش با وجود 
5 امتیاز اختلاف نســبت به اســتقلال چنین نظر داد: »من قبلًا هم گفتم؛ لیگ 
مانند دوی ماراتن است. تا آخرین لحظه باید بدوید و تسلیم نشوید. فکر می کنم 
بازی های آخر لیگ تعیین کننده قهرمان خواهــد بود. هفته های زیادی مانده و 

الان تمرکزمان روی بازی با مس است.«

تیم ملی بسکتبال ایران در انتخابی جام جهانی از سد سوریه گذشت

پیروزی در حضور تماشاگران
ملــی  تیــم  ورزشــی/  گــروه 
دوم  پنجــره  ایــران،  بســکتبال 
مســابقات انتخابــی جــام جهانی 
مقابــل  بــرد ۶۸-۸0  بــا  را   202۳
ســوریه به پایان رســاند. شــاگردان 
مصطفی هاشــمی که ایــن پنجره 
مقابــل   ۶۹ -  ۷۳ شکســت  بــا  را 

قزاقستان آغاز کردند، در بازی دیروز هدفی جز پیروزی نداشتند. ایران کوارتر اول 
را ۱۵ -۱۸ به حریف واگذار کرد تا برای کوارترهای بعدی تغییر تاکتیک دهد. در 
ادامه این بازی، محمد جمشــیدی ســتاره میدان شد و توپ و میدان را در اختیار 
گرفت و پرتاب های خود را یکی بعد از دیگری تبدیل به گل کرد؛ آن هم در روزی 
که ۴۱ امتیاز کسب کرد و بهترین بازیکن زمین نام گرفت. تیم ملی بسکتبال ایران 
کوارترهــای دوم، ســوم و چهارم را به ترتیب بــا نتایــج 24- ۱۸، 20-۱۹ و 2۱ - ۱۳ 
پیروز شد و در نهایت به برتری ۸0 - 6۸ دست یافت. شاگردان مصطفی هاشمی 
 D بــا ثبت این نتیجه از ۳ پیروزی و یک شکســت خود صاحــب ۷ امتیاز در گروه
شدند. تیم ملی ایران در بازی بعدی خود، جمعه ۱0 تیر ۱40۱ با قزاقستان روبه رو 

می شود و روز دوشنبه ۱۳ تیر ۱40۱ میهمان سوریه خواهد بود.
نکتــه حائزاهمیــت اینکــه بــرای بــازی دیــروز، فدراســیون بســکتبال پس از 
رایزنی های بســیار موفق شــد مجــوز حضور ۳0 درصدی تماشــاگران در ســالن 
مسابقه را بگیرد که از همین رو، پس از مدت ها تعدادی از هواداران با حضور در 
سالن آزادی به تشویق ملی پوشان پرداختند. تماشاگران حاضر در سالن توسط 
انجمن هواداران تیم بسکتبال شهرداری گرگان با هزینه هیأت گرگان به تهران 
آمدند تا بازی تیم ملی را از نزدیک تماشا کنند. با وجود اینکه وضعیت شهرهای 
ایران از نظر شیوع ویروس کرونا سویه اُمیکرون نارنجی یا قرمز است، حدود ۱00 
هوادار حاضر در ســالن اکثــراً بدون رعایت فاصله اجتماعی و بدون اســتفاده از 

ماسک روی سکوها حاضر شدند.

 صداوسیما مکلف به پرداخت حق پخش 
مسابقات ورزشی شد

نماینــدگان مجلــس در جلســه علنی نوبــت عصر دیــروز و در جریان 
بررســی بودجــه ۱۴0۱ در بخش درآمــدی، بند »ط« تبصره ۹ را بررســی و 
تصویــب کردند. به گزارش ایســنا، براســاس بنــد ط تبصره ۹؛ به اســتناد 
بند )پ( ماده )۹2( قانون برنامه ششــم توســعه، وزارت ورزش و جوانان 
و ســازمان صداوســیمای جمهــوری اســلامی ایــران مکلفنــد درآمدهای 
تبلیغاتی ناشــی از پخش مســابقات ورزشــی را به ردیف درآمدی شماره 

۱۴0۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشور واریز کنند.

 دوشنبه 9 اسفند 1400 فوتبال داخلی
 سال بیست و هشتم

 شماره 7861
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5 پیش شرط فرابورس برای درج نماد استقلال و پرسپولیس در بازار پایه اعلام شد

تکاپوی سرخابی ها برای تحقق شروط
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گروه ورزشــی/ در روزهای گذشــته 
اخبــار امیدوارکننــده ای درخصــوص 
اســتقلال  و  پرســپولیس  واگــذاری 
بــه گــوش رســید تا طلســم 24 ســاله 
واگذاری ســرخابی ها شکســته شــود. 
موضــوع تا حدی جدی شــد که حتی 
حسین قربانزاده، رئیس کل سازمان 
خصوصی سازی جلساتی را با مدیران 
این دو باشگاه برگزار کرد و پس از این 
اتفاق قیمت نهایی سهام سرخابی ها 
اعلام شد که ارزش نقدی پرسپولیس 
۳ هزار و 2۱0 میلیارد تومان و استقلال 
2 هــزار و ۷۸0 میلیــارد تومان تعیین 
شــد. با ایــن شــرایط دو باشــگاه برای 
ســازمان  نــزد  فرابــورس  در  عرضــه 
بورس ثبت شــدند و برخی اخبار نیز 
از عرضه ســهام این دو باشگاه در روز 
۱۵ اســفندماه در بازار پایــه فرابورس 
حکایــت داشــت اما ظاهــراً فعلًا این 
واگذاری مشروط شده است. بر همین 
مدیرعامــل  فدایــی،  میثــم  اســاس 
فرابورس با برشــمردن ۵ پیش شرط 
بــرای درج نمــاد ســرخابی ها در بازار 
پایه گفت: »بحث ارزشگذاری این دو 
باشگاه توسط کارشناسان دادگستری 
انجام و به تأیید هیأت واگذاری شامل 
وزرای اقتصــاد، ورزش و دادگســتری 
نیز رسیده اســت. بعد از این مرحله، 
ایــن دو شــرکت بــا توجه بــه مصوبه 
شورای عالی بورس در سازمان بورس 
و اوراق بهــادار ثبت و این ســازمان دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس را برای 
درج در بــازار پایه بــه فرابورس ارجاع 
داد.« وی در مــورد این پیش شــرط ها 
گفت: »تکمیل اعضای هیأت مدیره 
دو باشگاه و تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتــی آنهــا، تعییــن تکلیف برنــد دو 
باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس کــه 
بایــد مالکیــت برند هر دو باشــگاه به 
خودشان منتقل شود و تعیین تکلیف 
کمپ ناصــر حجــازی و مرغوبــکار از 
جملــه این شــروط اســت. همچنین 
ارزشــگذاری ایــن دو باشــگاه توســط 

کارشناســان رســمی انجــام شــده که 
طبق دســتورالعمل ســازمان بورس 
به فرابورس ارزشــگذاری باید توســط 
تأمیــن  و  ســرمایه گذاری  مشــاوران 
سرمایه انجام شود. ضمن اینکه بحث 
تأیید حسابرســی توســط کمیته های 
حاکمیــت شــرکتی بایــد انجام شــود 
تــا از ایــن طریق منافــع ســهامداران 
رعایت شود.« بر اســاس این گزارش 
و بــه نقــل از فرابــورس ایــران، وی بــا 
اشاره به اینکه پذیره نویسی سهام این 
دوباشــگاه ۷00 میلیارد تومان برآورد 
می شود، تأیید کرد: »فرابورس بابت 
هر ریال این واگذاری در راستای حفظ 
منافــع مردم حســاس اســت و تا این 
5 شرط رعایت نشود امکان واگذاری 

سرخابی ها وجود ندارد.« 
در این شرایط این ابهام به وجود 
آمد کــه آیا دو تیم محبوب پایتخت 
بــرای ورود  می تواننــد شــروط لازم 
بــه تــالار شیشــه ای را رعایــت کننــد 
یــا خیــر؟ بــه گــزارش ایرنا، نــه تنها 
متوقــف  ســرخابی ها  واگــذاری 
نشــده بلکــه دو باشــگاه اســتقلال و 
پرســپولیس بــه تکاپــو افتاده انــد تــا 
هر چه ســریعتر شــروط فرابورس را 
بــرای درج نماد محقــق کنند. طبق 
صحبت های مطرح شده قرار است 
عرضه سهام سرخابی ها در روزهای 
ســرمایه  افزایــش  روش  بــه  آینــده 
صــرف ســهام با ســلب حــق تقدم 

انجام شود.
حســین  بیــن  ایــن  در  البتــه   
ســازمان  کل  رئیــس  قربــان زاده، 
خصوصی ســازی اقدامــات بســیاری 
برای عملی شدن این مهم انجام داد 
و زمانی که با صحبت های مدیرعامل 
فرابورس ایران مواجه شــد در جلسه 
هم اندیشــی باشــگاه پرســپولیس که 
دیروز با حضورپیشکسوتان و مسئولان 
این باشگاه در هتل آزادی برگزار شد، 
چنین واکنشــی نشــان داد: »واگذاری 
ســرخابی ها ۱۵ اســفند به لطف خدا 

مصادف با ســوم شعبان، میلاد امام 
حســین)ع( یا انجام می شود یا دیگر 
من رئیس ســازمان خصوصی سازی 
نیســتم. بــه هیــچ جــای عالــم هــم 
برنمی خــورد. مــن خــون دل زیــادی 
دیشــب  و  خــوردم  شــب ها  ایــن  در 
هــم نخوابیــدم. الان هــم نمی توانم 
بگویــم چه اتفاقی افتــاده چون اینجا 
افرادی هســتند کــه کل کار مــا را         روی 
هوا می برند. عــده ای گفتند ما تحت 
هیچ شــرایطی اجازه نمی دهیم این 
اتفاق بیفتــد. من این اتفــاق را         حتماً 
پیگیری می کنم. شاید آخرین حرفم 
این باشــد که بگویم مردم عزیز، من 
عرضــه نداشــتم و دیگــر به ســازمان 
خصوصی ســازی هم نخواهم رفت. 
یا این اتفاق می افتد یا من در خانه ام 
می نشینم و به کاری که از قبل داشتم 
می پردازم. یک بار در این کشــور باید 
اتفاقــی کــه همــه می گوینــد درســت 

است، بیفتد.«
ë  رئیس جمهور اعتقــاد دارد که این

اتفاق به نفع باشگاه هاست
از  دیگــری  بخــش  در  وی 
صحبت هــای خــود اظهار داشــت: 
»مــن و آیــت الله رئیســی نشســتیم 
صحبت کردیم که این اتفاق به نفع 
باشگاه هاســت. ایشــان هم شخصاً 
گفت محکم به کارتان ادامه دهید، 
دیگر معنی ندارد که یک کارشناس 
ســنگ اندازی کنــد کــه کار را         بــه آن 
طرف ســال بیندازد. آن طرف ســال 
یعنــی 2۴ ســال بعد؛ یعنی تــا الان 
چگونه به تعویق افتاده؟ اما حداقل 
مــن ایــن اجــازه را         بــرای ایــن اتفاق 
در ایــن طرف ســال نخواهــم داد. تا 
۱۵ اســفند هــم معلــوم می شــود.« 
قربــان زاده معتقــد اســت: »مــردم 
بــه عشــق اســتقلال و پرســپولیس 
تلویزیــون را         روشــن می کنند تا بازی 
این دو تیم را ببینند. آورده مالی این 
دو باشــگاه برای صدا و سیما صدها 
برابر بازی مشــابه لیگ اســت.«وی 

افزود: »در ۱۵ اسفند ۱0 درصد ارزش 
دو شرکت به مردم صرفنظر از اینکه 
چه کســی هســتند، واگذار می شــود. 
ایــن ۱0 درصد که معادل ۵0 درصد 
اســت،  باشــگاه  دو  ثبتــی  ســرمایه 
طوری مدلــش را         انتخاب کردیم که 
پول در باشــگاه بماند و یک ریال به 
خزانه دولت نرود. افزایش ســرمایه 
از محل صرف ســهام با ســلب حق 
تقــدم، موضــوع مــاده ۱۶0 قانــون 
تجارت، از یک امکانی استفاده شده 
کــه هم مــردم و هــواداران به عنوان 
سهامدار تطبیق پیدا کنند و هم پول 
در باشــگاه بمانــد و هم آغاز مســیر 
واگذاری باشد. هدف ما از این اقدام 
بهبود کیفیت مدیریت حرفه ای دو 

باشگاه است.«
ë  ســهام از  ســود  دنبــال  مــردم 

سرخابی ها نیستند
قربــان زاده ادامــه داد: »حرمــت 

کســانی که بــرای این برنــد خون دل 
مــن  شــود،  حفــظ  بایــد  خورده انــد 
مقابل همه بازیکنان و پیشکسوتانی 
کــه برای دو باشــگاه زحمت کشــیده 
اند ســر تعظیم فــرود مــی آورم و به 
آنها عرض می کنم بــرادران عزیزم! 
مــا  همــت  همــه  موضــوع  ایــن  در 
بهبود مدیریت حرفه ای دو باشــگاه 
باشــگاه  ایــن  در  کــه  کســی  اســت. 
زحمت کشــیده باید سهامدار باشد. 
ســهام  درصــد   ۱0 خــدا  لطــف  بــه 
باشگاه ها این طرف سال با همکاری 
می شــود،  محقــق  دســت اندرکاران 
بــازار  بــه  پرســپولیس  و  اســتقلال 
پایــه فرابــورس می رونــد و کار ثبــت 
شــرکت ها انجام می شــود. آن طرف 
سال ۱۵ تا ۳0 فروردین امکان خرید 
و فــروش نمــاد دو باشــگاه فراهــم 
می شــود. قاعدتاً ســهام اســتقلال و 
پرســپولیس سهامی نیســت که مثلًا 

مــردم بخواهنــد مثــل کارخانه های 
فــولاد و یــا مس بفروشــند و به ســود 
برســند. قاعدتاً صف فروشــی ایجاد 
نخواهد شــد یــا خیلی اندک اســت، 
ولی صــف خرید ایجاد خواهد شــد. 
ایــن قیمــت بتدریــج افزایــش پیــدا 
می کند.« وی افزود: »دولت در اینجا 
باید مجدداً سهام خردش را         عرضه 
کند بــرای اینکه هم قیمــت تعدیل 
شود و هم اینکه به تدریج مالکیت را         
از ۱00درصد به زیر ۵0 درصد برساند. 
اســت ۵ درصــد  ایــن  پیشــنهاد مــا 
بلوکی که هر کســی که در این باشگاه 
قرارداد مکتوب دارد، و یا بازی کرده، 
دست اندرکار است، کادر فنی است، 
این افراد هم باید ســهامدار باشــند. 
بایــد در هیأت واگذاری که چهار وزیر 
هستند تصویب شود. این را         به هیأت 
واگــذاری می  بریــم و ان شــاءالله این 

اتفاق هم می افتد.«

نویدکیا برگشت، نصرتی به تبریز رفت

سپاهان و تراکتور مربی دار شدند
در حالــی کــه اردوی ســپاهان طی روزهــای اخیر تحت 
حتــی  و  داشــت  قــرار  نویدکیــا  محــرم  اســتعفای  تأثیــر 
مدیرعامــل باشــگاه نیــز اعــلام کــرد ایــن تیــم بــا هدایت 
میگوئــل تکســیرا بــه مصــاف تراکتــور مــی رود، نویدکیا در 
فــرودگاه و هنــگام ســفر بــه تبریــز به جمــع ســایر اعضای 
ســپاهان اضافه شد تا مقابل تراکتور روی نیمکت بنشیند. 
بــه همیــن خاطر اعضــای تیــم هنــگام ورود ســرمربی به 
هواپیمــا از دیــدن او خوشــحال شــده و به تشــویق نویدکیا 
بیــن لبخنــد رضایــت و چهــره شــاد  ایــن  پرداختنــد. در 
نگرانی هــای  پایــان  دهنــده  نشــان  ســاکت  محمدرضــا 
مدیرعامل به خاطر حواشــی ایجاد شده بود. گفتنی است 
دیــروز محمد نصرتی هم به عنــوان مربی تراکتور انتخاب 
شد و برای نهایی کردن قراردادش به تبریز آمد و در زمین 
شــماره 2 ورزشگاه شهید سردار سلیمانی بازیکنان تراکتور 
را تمریــن داد. نصرتــی در نشســت خبــری قبــل بــازی بــا 
سپاهان گفت: »خیلی خوشحالم که مجدداً به تیم بزرگ 
تراکتــور بازگشــته ام. ان شــاءالله تمامــی اعضای باشــگاه و 
هواداران به صورت متحد و منســجم، عزت و ســربلندی را 

به تراکتور باز می گردانند.«

معاون اجتماعی سازمان نظام وظیفه:

یزدانی و مرادمند از ادامه فعالیت ورزشی محروم هستند
حســین زاهدی معاون اجتماعی ســازمان نظام وظیفه، 
دیروز درخصوص وضعیت سربازی محمدحسین مرادمند 
و ســیاوش یزدانــی در برنامــه »ســلام صبــح بخیــر« گفــت: 
»درخصوص این مشــمولان و سایر افراد ضوابطی مشخص 
شــده که از قانون گریزی جلوگیری شود. این نفرات بر اساس 
مقــررات تــا ۱400/۱2/۱ مجــوز فعالیــت ورزشــی در تیم های 
ملــی و لیــگ برتر داشــتند. بر اســاس نظر  ســتاد کل تربیت 
بدنــی یکــی از این نفرات بــه نیروی دریایی ارتــش و دیگری 
به ســپاه پاسداران باید اعزام می شــدند. در واقع این نفرات 
بایــد در حال انجام وظیفه باشــند. در حال حاضر هیچ گونه 
اعلام حضوری از طرف این عزیزان نشــده و غایب هســتند. 
بــرای همین غیبــت، اضافه خدمــت و عدم ادامــه فعالیت 
ورزشــی برایشــان در نظر گرفتــه می شــود و از ادامه فعالیت 
ورزشی محروم هستند. ما آبان ماه خدمت باشگاه استقلال 
و نماینــده ایــن باشــگاه اطــلاع دادیــم تــا نیم فصــل اجازه 
حضور در اســتقلال را دارند و به همیــن دلیل برای آنها اول 
اســفند را در نظــر گرفتیــم. به مدیرعامل باشــگاه هم اطلاع 
داده شد که از نقل و انتقالات استفاده کنند تا در آینده دچار 

مشکل نشوند.« به گزارش فارس، مرادمند در تمرین دیروز 
بــا اعضای اســتقلال خداحافظی و خود را به پــادگان نیروی 
دریایــی ارتــش معرفــی کــرد. یزدانی هــم در تمریــن دیروز 
حضــور داشــت و تمریــن نکرد اما با اســتقلالی ها به مشــهد 

رفت.

 عذرخواهی آجورلو پس از
 اقدامی عجیب

پــس از نشســت هم اندیشــی مدیرعامل اســتقلال با 
پیشکســوتان این تیم، ویدئویی منتشــر شــد که مصطفی  
آجورلــو که آمــاده مصاحبه  بــا خبرنگاران بــود، ابر قرمز 
رنــگ میکروفــون خبرنــگار باشــگاه خبرنگاران جــوان را 
درآورد. ایــن اقــدام آجورلو کــه بازتاب زیــادی در فضای 
مجــازی داشــت، بــا واکنــش رضــا درویــش مدیرعامــل 
باشــگاه پرســپولیس هــم مواجــه شــد:»این حرکــت در 
شــأن مدیرعامل باشــگاه بزرگی چون اســتقلال نیســت. 
چنیــن کاری بــرای افــرادی اســت کــه بــه دنبــال جــذب 
فالوئــر در فضــای مجــازی هســتند.« این شــرایط باعث 
شــد مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال همــان شــنبه شــب 
از کاری کــه کــرده عذرخواهــی کنــد. آجورلــو در صفحــه 
شــخصی اش نوشــت:»درخصوص ویدئویی کــه مربوط 
به پیش از شــروع مصاحبه امشــب بنده با رسانه هاست، 
ســوء برداشــت از طرف اینجانب بوده اما اگر این حرکت 
بــه منزلــه توهیــن به نمــاد یک رســانه برداشــت شــده، 
صمیمانه از آن رســانه، خبرنگار محترم و مخاطبین این 

ویدئو پوزش می طلبم.«

رئیس سازمان خصوصی سازی: با رئیس جمهوری به نتیجه رسیدیم که واگذاری به صلاح دو باشگاه است

نشســت هم اندیشی مسئولان 
و پیشکسوتان باشــگاه استقلال با 
رئیس ســازمان خصوصی  ســازی 
المپیــک  هتــل  در  شــنبه  عصــر 
تهران با حضور حسین قربان زاده 
نشســت  ایــن  در  و  شــد  برگــزار 
رئیس ســازمان خصوصی ســازی 
توضیحاتی را در مورد حضور این 

باشگاه در فرابورس ارائه کرد. 
مصطفی آجورلــو، مدیرعامل 
جمــع  در  اســتقلال  باشــگاه 
جلســه  درخصــوص  خبرنــگاران 
خصوصی ســازی  هم اندیشــی 
کــه  بــود  ایــن  مــا  گفــت:  »قصــد 
بتوانیم کارهای خصوصی ســازی 
برســانیم  دوســتان  اطــلاع  بــه  را 
و همفکــری هــم در ایــن راســتا و 
هم باقی کارها با دوســتان داشته 
باشــیم. ایــن همفکــری منجر به 
این شــده که یک اتفاق خوبی رخ 
دهد. در ســنوات گذشــته همیشه 

درگیــر ایــن بودیــم که ایــن اتفاق 
رخ می دهــد یــا نــه امــا ســرانجام 
بــا کمــک دولــت، دکتر ســجادی 
اتفــاق  ایــن  قربانــزده  آقــای  و 
صورت خواهد گرفت. ما قطعاً با 
بدهکاران تسویه حساب و باشگاه 
می کنیــم.  ثروتمنــد  را  اســتقلال 
وقتی مــردم به فراینــد اقتصادی 
پیــش  رو بیاینــد، شــرایط همــوار 
می شود. ۱۵ اسفند جشن ملی ما 
خواهد بود. اگر باشــگاه اســتقلال 
را  اموالــش  بــود،  مــردم  مــال 
مصــادره نمی کردند. ما باید مال 
مــردم را به خودشــان برگردانیم. 
مــن شــاید آخریــن مدیرعاملــی 
باشــم که  ازطرف دولت منصوب 
خصوصی ســازی،  فراینــد  شــدم. 
باشــگاه  بعــدی  مدیرعامــل 
می کنــد.  مشــخص  را  اســتقلال 
باشــگاه اســتقلال بایــد در اختیار 

مردم باشد.«

رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس هم 
در نشســت هم اندیشی اظهار داشــت: »پرسپولیس 
در چند دهه اخیر، مشــکلات زیادی داشــته اما شاید 
بیشــترین مشــکلات کل ادوار مربــوط بــه ایــن دوره 
اســت. فضایــی کــه بتوانیــم از آن درآمدزایــی کنیم، 
مربــوط بــه اسپانســرینگ، لبــاس، دور زمیــن و ایــن 
چیزها اســت اما وقتی وارد کار شــدیم، دیدیم از قبل 
همــه این فضــا را داده انــد و پولش را هــم گرفته اند. 
امیدوارم در این مدتی که توفیق خدمتگزاری داریم، 

فضــای جدیــدی را ایجــاد کنیــم. در ایــن حــدود ۳0 
روزی که در خدمت باشــگاه بودم بخشی از این فضا 
ایجاد شد اما می دانید مشکلات باشگاه تمام شدنی 
نیســت. با انباشــت مشــکلات که بخــش عمده اش 
مالی است، مواجه هستیم. امیدوارم بحث واگذاری 
سرخابی ها عملیاتی شود. یقین دارم با طرح سازمان 
خصوصی سازی، هم مشکلات مالی حل خواهد شد 
و هم  پرسپولیس به جایگاهی که در  آسیا شایسته اش 

هست، برسد.«

پروین: با خصوصی سازی 
مخالفم

باشــگاه  پیشکســوت  پرویــن،  علــی 
پرســپولیس کــه یکــی از حاضریــن جلســه 
جلســه  ایــن  حاشــیه  در  بــود،  هم اندیشــی 
گفت: »من در کل مخالف خصوصی ســازی 
پرســپولیس هســتم و بعیــد می  دانــم ایــن 
کار انجــام شــود. پرســپولیس بدهــی زیادی 
دارد و شــرکتی کــه می خواهــد وارد بــورس 
شود نباید بدهی داشــته باشد. الان گفته اند 
ورزشــگاه درفشــی فر بــه پرســپولیس تعلق 
دارد در حالــی که آن اســتادیوم 25 هزار متر 
معــارض دارد. خدا کند این کار انجام شــود 
کــه پرســپولس ایــن همــه در بــه در نباشــد. 
صحبــت  گل محمــدی  یحیــی  زمــان  هــر 
می کند، می نالد! درویش که به پرســپولیس 
آمــده دوســت و رفیــق زیــاد دارد و او به طور 
شبانه روز در حال تلاش است که این باشگاه 
وارد بورس شــود.« پیشکســوت پرسپولیس 
درخصوص وضعیت ایــن روزهای این تیم 
گفــت: »الان پرســپولیس و اســتقلال بــا هم 
در یک شــرایط هســتند و بقیه کنــار رفته اند 
اما بازی رو در رو خیلی مهم اســت. با وجود 
این، فکر می کنم پرسپولیس دوباره قهرمان 

می شود.«

 درویش: مشکلات باشگاه پرسپولیس
 تمام شدنی نیست

جلسه هم اندیشی مدیران و پیشکسوتان پرسپولیس 
برگــزار شــد و در حاشــیه این جلســه مهــدی فروردین، 
رئیس فراکسیون ورزش مجلس در مورد فرایند واگذاری 
سرخابی ها، اظهار داشت: »این اتفاق از مجلس شروع 
شــد. یکی از خواســته های اصلی و اساسی ما این بود که 
هرچه ســریع تر نســبت بــه بحث خصوصی ســازی این 
2باشــگاه تصمیم گیــری شــود و فرایند آن پیــش برود. 
قربان زاده جلســات متعددی را پیرامون این 2باشــگاه 
داشــت و مــا از روز اول هم دغدغه مــان را اعلام کردیم 

و گفتیم تا زمانی که اموال 2باشــگاه مشــخص نباشــد و 
زیرســاختش فراهم نباشد شــما نمی توانید.« او اظهار 
داشــت:  »در دولت قبل، ســلطانی فر این وعــده را داد، 
گفتیم شــدنی نیســت. حالا عزم این دولــت و مجلس 
اســت کــه این اتفــاق بیفتد. ایــن مأموریت به ســازمان 
خصوصی ســازی واگــذار شــده تــا خودشــان مؤلفه ها و 
اقدامات لازم را انجام بدهند. تا الان خروجی جلســات 
امیدوارکننده بوده، امیدواریم این اتفاق بیفتد و از این به 

بعد شاهد این همه دغدغه مردم نباشیم.«

آجورلو: اگر استقلال مال مردم بوداموال مشخص نباشد، واگذار شدنی نیست
اموالش را مصادره نمی کردند


